
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 13/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 371/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τροποποίησης της αριθ. 13/2011 
απόφασης Δ.Σ. για αντικατάσταση μελών του Δ.Σ. 
της Κ.Ε.ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Βέροιας. 

 
         Σήμερα 13 Ιουνίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 15:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 8-6-2012 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 12)Κ. 
Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Α. Καγκελίδης, 
18)Μ. Παπαϊωνάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Κ. Συμεωνίδης, 21)Γ. 
Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Β. Γιαννουλάκης, 29)Χ. Τσιούντας, 30)Ε. 
Γουναράς, 31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Α. Παπαδόπουλος, 33)Ι. 
Σοφρόνωφ, 34)Γ. Μελιόπουλος, 35)Ι.Αγγέλογλου. 

Τ. Χατζηαθανασίου, Π.Τσαπαρόπουλος, 
Α.Βεσυρόπουλος, Γ. Σουμπέκας, Δ.Γκέκα, 
Σ. Κουμτσίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Α. Πέτρου Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, 
Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. 
Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Σταυροπούλου και Κ.Παναγιωτίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 349/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 353/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης και Θ.Αγγελίνας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 356/2012 απόφασης αποχώρησε η κ. Κ.Κοστογλίδου και προσήλθε ο κ. Α.Γκαμπέσης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 359/2012 απόφασης προσήλθε η κ. Κ.Κοστογλίδου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 376/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Παπαδόπουλος και Α.Γκαμπέσης. 
 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-6-2012 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου 
Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη,  που έχει ως εξής: 

 
Με την αριθ. 8693/15-10-08 (ΦΕΚ 2225Β΄/30-10-2008) απόφαση του Γενικού 

Γραμματέα Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας αποφασίσθηκε η «Μετατροπή αμιγούς 
δημοτικής επιχείρησης του Δήμου Βέροιας Ν. Ημαθίας, σε κοινωφελή επιχείρηση 
του άρθρου 254 του ν. 3463/06 με την επωνυμία <Κοινωφελής Επιχείρηση Δημοτικό 
Περιφερειακό Θέατρο Δήμου Βέροιας>» ύστερα από την αριθ.  510/08 απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας. 

Στην παρ. 7 (ΔΙΟΙΚΗΣΗ) της παραπάνω συστατικής πράξης αναφέρεται ότι: 
«Η επιχείρηση διοικείται από επταμελές (7) συμβούλιο, που τα μέλη του ορίζονται μαζί με τους 
αναπληρωτές από το δημοτικό συμβούλιο. 
α. Από τα μέλη του διοικητικού συμβουλίου τρεις (3) είναι αιρετοί εκπρόσωποι του Δήμου Βέροιας, 
από τους οποίους ένας (1) ορίζεται από το σύνολο της μειοψηφίας του δημοτικού συμβουλίου. 
β. Τρεις (3) δημότες ή κατοίκους που έχουν πείρα ή γνώσεις σχετικές με το αντικείμενο της 
επιχείρησης. 
γ. Εφόσον η επιχείρηση απασχολεί περισσότερους από είκοσι εργαζομένους. Στη σύνθεση του 
διοικητικού συμβουλίου, μετέχει και ένας (1) εκπρόσωπος των εργαζομένων, ο οποίος 
υποδεικνύεται από τη γενική συνέλευση των εργαζομένων, καταλαμβάνοντας τη θέση ενός δημότη ή 
κατοίκου. 
δ. Ένας  εκπρόσωπος κοινωνικού φορέα της περιοχής.». 
 Σε υλοποίηση των ανωτέρω με την αριθ. 13/11 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου, όπως αυτή τροπ/θηκε με τις αριθ. 188 & 684/11 όμοιες, ορίσθηκαν τα μέλη 
και συγκροτήθηκε σε σώμα το Διοικητικό Συμβούλιο της δημοτικής επιχείρησης 
«Κοινωφελής Επιχείρηση Δημοτικό Περιφερειακό Θέατρο (ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.) Δήμου 
Βέροιας», ως εξής: 

ΚΟΙΝΩΦΕΛΗΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ   ΘΕΑΤΡΟ ΒΕΡΟΙΑΣ 

(Α.Δ.Σ. 13/11) 
Π. Μελά & Μπιζανίου (τηλ. 78140) 

Τακτικά Αναπληρωματικά 
ΚΑΚΑΡΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ Πρόεδρος 

Αιρετός 
ΚΟΡΩΝΑΣ ΘΕΟΦΙΛΟΣ 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 
(188/11&684/11) 

Αντιπρόεδρος 
Αιρετός 

ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ ΑΡΙΣΤΟΜΕΝΗΣ 

ΚΟΣΤΟΓΛΙΔΟΥ ΚΑΤΙΝΑ Αιρετός(μειοψ.) ΓΟΥΝΑΡΑΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  
 
ΣΤΑΜΠΟΛΗ ΥΑΚΙΝΘΗ 

 
Δημότης ή κάτοικος 

ΙΝΤΖΕΒΙΔΟΥ ΕΛΣΑ 

ΠΑΡΟΥΣΗ-ΛΙΓΚΑ ΟΥΡΑΝΙΑ Δημότης ή κάτοικος ΜΑΡΚΟΠΟΥΛΟΥ ΤΖΕΝΗ 
ΣΑΚΑΛΗΣ ΜΙΧΑΗΛ Εκπρ. Εργαζομ. (>20) ή 

Δημότης  
ΒΛΑΧΟΠΟΥΛΟΥ ΙΦΙΓΕΝΕΙΑ 

 
 

Εκπρ.κοιν.φορέα 
(Όμιλος φίλων 
θεάτρου Βέροιας) 

 

 Με τις διατάξεις του άρθρου 255 του ν. 3463/06 (Κ.Δ.Κ.) προβλέπονται τα εξής : 
«1. Οι κοινωφελείς επιχειρήσεις διοικούνται από διοικητικό συμβούλιο, αποτελούμενο από επτά (7) 
έως έντεκα (11) μέλη, τα οποία ορίζονται μαζί με τους αναπληρωτές τους από το δημοτικό ή 
κοινοτικό συμβούλιο. Από τα μέλη αυτά τουλάχιστον τρεις (3) είναι αιρετοί εκπρόσωποι του Δήμου 
ή της Κοινότητας, ένας (1) είναι εκπρόσωπος των εργαζομένων στην επιχείρηση, αν αυτή απασχολεί 
περισσότερους από είκοσι (20) εργαζόμενους, υποδεικνυόμενος από τη γενική συνέλευση αυτών, και 
ένας (1) είναι εκπρόσωπος κοινωνικού φορέα της περιοχής. Τα υπόλοιπα μέλη είναι δημότες ή 
κάτοικοι του Δήμου ή της Κοινότητας που έχουν πείρα ή γνώσεις σχετικές με το αντικείμενο της 
επιχείρησης. Στην περίπτωση των αιρετών μελών τουλάχιστον ένα μέλος εξ αυτών προέρχεται από 
τη μειοψηφία. 
2. Η θητεία του διοικητικού συμβουλίου ακολουθεί τη θητεία του δημοτικού ή κοινοτικού 



συμβουλίου, εκτός αν στην πράξη σύστασης της επιχείρησης προβλέπεται μικρότερη θητεία. Σε κάθε 
περίπτωση η θητεία του λήγει το αργότερο τρεις (3) μήνες μετά την εγκατάσταση του νέου δημοτικού 
ή κοινοτικού συμβουλίου. 
3. Μέλη του διοικητικού συμβουλίου είναι δυνατόν να αντικατασταθούν κατά τη διάρκεια της 
θητείας τους, με αιτιολογημένη απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου που τα όρισε, 
η οποία λαμβάνεται με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του. Για την 
αντικατάσταση του εκπροσώπου των εργαζομένων και του κοινωνικού φορέα της περιοχής 
απαιτείται η σύμφωνη γνώμη του οργάνου που τους πρότεινε.». 
 
 Αιτιολογώντας αναφέρουμε ότι,  
 
  Με το θεσμικό ρόλο της Δημάρχου κατά τον Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων, 
μετά από πρόταση του οποίου ορίζονται τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου της 
Επιχείρησης από το Δημοτικό Συμβούλιο, κατ’ άρθρο 255 ΚΔΚ. 

 Η Δήμαρχος υποχρεούται να παρέμβει για την εξομάλυνση της λειτουργίας του 
Διοικητικού Συμβουλίου της Επιχειρήσεως, όταν διαπιστώνει ότι τα μέλη, που η ίδια 
πρότεινε, όπως τα εν λόγω, παρακωλύουν την λειτουργία της, όπως στην υπό κρίση 
περίπτωση και όπως αποδεικνύεται από τα συνημμένα δημοσιεύματα.  

Η παρέμβαση αυτή δεν έχει καμία σχέση με το περιεχόμενο των αποφάσεων του 
Δ.Σ της επιχειρήσεως, ή συγκεκριμένη απόφαση το περιεχόμενο της οποίας η Δήμαρχος 
επεχείρησε να επηρεάσει.  
 Ειδικότερα, από δημοσιεύματα που υπογράφονται από τα δύο αυτά μέλη, 
συνομολογείται η εξωθεσμική τους παρέμβαση στο έργο του Καλλιτεχνικού Διευθυντή 
της Κ.Ε ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ, κατά παράβαση της προγραμματικής συμβάσεως με το ΥΠΠΟΤ, 
στην επιλογή συγκεκριμένων ηθοποιών της αρεσκείας τους, οι οποίες αδιαφόρησαν εν 
προκειμένω για τον δημιουργούμενο κίνδυνο καταγγελίας της προγραμματικής 
συμβάσεως για παράβαση συμβατικού όρου.  
 Επίσης, από το περιεχόμενο της από 3-2-2012 δημόσιας δήλωσης της κ. 
Σταμπολή, που δημοσιεύθηκε στον Τύπο και Διαδίκτυο, και διανεμήθηκε στους μαθητές 
σε φωτοτυπίες με σκοπό την δημιουργία αναταραχής, προκύπτει απροκάλυπτη 
εξωθεσμική παρέμβασή της στο θέμα της λειτουργίας των τμημάτων θεατρικής 
υποδομής. Στην δημόσια δήλωσή της αυτή, ομιλεί εξ ονόματος των τμημάτων θεατρικής 
υποδομής της Κ.Ε ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ Βέροιας, χωρίς να έχει απολύτως καμία αρμοδιότητα και 
χωρίς καμία συνεννόηση με το  θέατρο. Η ενέργειά της κρίθηκε ως αντιδεοντολογική με 
 προσπάθεια να προκαταλάβει, να πιέσει και να εκβιάσει απόφαση του Δ.Σ για ανανέωση 
της επ’ αμοιβή σύμβασής της, για μαθήματα στο τμήμα θεατρικής υποδομής, 
δημιουργώντας μια αρνητική εικόνα για το θέατρο, και τη λειτουργία των θεατρικών 
τμημάτων υποδομής. 
 Σημαντικό είναι να αναφερθεί ότι τα προβλήματα άρχισαν από την περίοδο που 
έγινε μείωση των διδακτικών ωρών της κ. Σταμπολή, προς όφελος του θεάτρου,  όπου 
όπως προαναφέραμε δίδασκε με σύμβαση. 

Με ανοικτή επιστολή στις 20-2-2012 των κ.κ. Σταμπολή και Παρούση στον Τύπο 
και στο Διαδίκτυο σχετικά με την παράταση της προγραμματικής σύμβασης με το 
ΥΠΠΟΤ, χωρίς να γνωρίζουνε την διαδικασία που ορθώς ακολουθήθηκε, έκαναν 
αναφορά περί δημοκρατικής εκτροπής δημιουργώντας μια αρνητική και ζοφερή εικόνα 
για την Κ.Ε ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ Βέροιας και τη λειτουργία της. 
 Θα πρέπει να σημειωθεί επίσης ότι, αποδίδεται εσκεμμένη επανειλημμένη 
απουσία  από προγραμματισμένες συνεδριάσεις του Δ.Σ της επιχείρησης, με 
αποκλειστικό σκοπό της απουσίας τους, τη μη λήψη σημαντικών αποφάσεων για τη 
λειτουργία της επιχείρησης, όπως ήταν ο προϋπολογισμός της επιχείρησης και η έγκριση 
της παρατάσεως της προγραμματικής συμβάσεως με το ΥΠΠΟΤ, και την επακόλουθη 
παρακώλυση της λειτουργίας της επιχειρήσεως.   



  Να σημειωθεί ότι η Δήμαρχος στα προβλήματα που προέκυψαν, λόγω της 
τακτικής των μελών αυτών, έκανε προσπάθεια επίλυσής τους, καλώντας τα μέλη επίμονα 
σε συνάντηση με τον πρόεδρο της επιχείρησης. Τα συγκεκριμένα μέλη συστηματικά 
αρνούνταν να προσέλθουν σε επαφή με στόχο την επίλυση θεμάτων συνεχίζοντας να 
δημιουργούν προβλήματα διαταράσσοντας την εύρυθμη λειτουργία της επιχείρησης. 
 Επίσης, προτείνουμε και την αντικατάσταση του ανωτέρω κοινωνικού φορέα της 
περιοχής ο οποίος είναι ο Όμιλος Φίλων Θεάτρου Βέροιας, από τον Πολιτιστικό σύλλογο 
Προμηθέα, σύλλογος με ιστορία στο θέατρο, ο οποίος θα ορίσει τον εκπρόσωπο του στο 
Δ.Σ της επιχείρησης.  Η αλλαγή αυτή γίνεται διότι επιθυμούμε να συμμετέχουν κι άλλους 
φορείς με πλούσια δράση στο Δ.Σ. της επιχείρησης.  

Επίσης σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 6 παρ. ιβ του Ν. 2839/12-9-00 
(ΦΕΚ 196 Α΄) «Ρυθμίσεις θεμάτων του Υπουργείου Εσωτερικών Δημόσιας Διοίκησης 
και Αποκέντρωσης και άλλες διατάξεις» στις περιπτώσεις διορισμού ή υποδείξεως από το 
Δημόσιο τα Ν.Π.Δ.Δ. και τους ΟΤΑ μελών διοικητικών συμβουλίων ή άλλων συλλογικών οργάνων  
διοίκησης Ν.Π.Δ.Δ. ή Ν.Π.Ι.Δ. ο αριθμός των διοριζομένων ή υποδεικνυομένων προσώπων κάθε  
φύλου ανέρχεται  σε ποσοστό ίσο τουλάχιστον με το 1/3 των διοριζομένων  ή υποδεικνυομένων 
σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις εφόσον τα μέλη που διορίζονται ή υποδεικνύονται είναι πάνω 
από ένα (1). Τυχόν δεκαδικός αριθμός στρογγυλοποιείται στην επόμενη ακέραιη μονάδα εφόσον το 
κλάσμα είναι ίσο με μισό της μονάδας και άνω. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο να αποφασίσει για την 
αντικατάσταση των ανωτέρω τακτικών μελών καθώς και του κοινωνικού φορέα περιοχής 
οι οποίοι συμμετέχουν στο δ/κό συμβούλιο της ανωτέρω επιχείρησης. 
      Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά.  

Τσαβδαρίδης: Αυτό το θέμα, όπως πολύ καλά γνωρίζετε, έρχεται ξανά, μετά την 
αποδοχή της προσφυγής που έγινε εναντίον της προηγούμενης απόφασης του Δ.Σ., στην 
οποία είπε ο Γ.Γ. της Περιφέρειας ότι δεν ήταν σύννομη η απόφαση, γιατί όταν λάβαμε 
την απόφαση να αντικαταστήσουμε δύο μέλη του Δ/κού Συμβουλίου του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., 
παρά τις αντιρρήσεις τις δικές μου και συνολικά της παράταξής μας, που λέγαμε ότι δεν 
είναι σύννομη μια απόφαση, επειδή δεν δικαιολογούνταν όπως όφειλε να γίνει βάσει  
νόμου.  

Σας είπαμε να μην πάρετε αυτή την απόφαση. Παρόλα αυτά δε μας ακούσατε και 
φτάσαμε εδώ που φτάσαμε σήμερα. Να ασχολούμαστε ξανά από αστοχία δική σας κι από 
εγωισμό δικό σας, να είναι στον αέρα η αντικατάσταση του Δ/κού Συμβουλίου, να μην 
υπάρχει Συμβούλιο νόμιμο σήμερα και να μη μπορούν να προχωρήσουν όλα τα θέματα 
του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., να μη μπορούν να πληρωθούν οι εργαζόμενοι, να είναι όλα στον αέρα, 
να κινδυνεύουν όλοι αυτοί που ασχολούνται με το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. με καταλογισμούς σε 
βάρος της προσωπικής τους περιουσίας. 

Κι αυτό γιατί δεν ακούτε και θέλετε να κάνετε το δικό σας. Όπως σας είπα και την 
προηγούμενη φορά, ζηλέψατε τη δόξα των βουλευτών και πήγατε να νομοθετήσετε, όπως 
προσπαθείτε να νομοθετήσετε και πάλι. Σας κρούω τον κώδωνα του κινδύνου και σας 
ενημερώνω ότι μετά από καιρό θα έρθουμε πάλι στην ίδια αίθουσα για να συζητάμε πάλι 
για τα ίδια πράγματα, γιατί πάλι θα γίνει προσφυγή, γιατί πάλι όλα όσα ισχυρίζεστε στο 
εισηγητικό σας είναι λάθος, δεν έχουν καμιά σχέση με την πραγματικότητα. 

Εμείς σας καλούμε σήμερα, για να λειτουργήσει επιτέλους το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., να 
δεχτείτε την απόφαση του Γ.Γ. της Αποκεντρωμένης Διοίκησης, να έρθει η κ. Σταμπολή 
και η κ. Παρούση στο Δ/κό Συμβούλιο και να αφήσετε κατά μέρος τους εγωισμούς που 
δεν οδηγούν πουθενά. 

Επειδή χάρηκα Δήμαρχε που είστε άτομο της ουσίας και όχι των τύπων και 
αναγνωρίζετε τα λάθη σας, πιστεύω να έχετε καταλάβει αυτά που τόση ώρα λέω. 

Σας εξηγώ γιατί κάνετε λάθος σήμερα. Λέτε λοιπόν ότι διαπιστώσατε ότι τα δύο 
συγκεκριμένα μέλη παρακωλύουν το έργο του ΔΗΠΕΘΕ και ότι αυτά τα δύο μέλη με 
δημοσιεύματα που τα υπογράφουν, «συνομολογείται η εξωθεσμική τους παρέμβαση στο 



έργο του καλλιτεχνικού Δ/ντή του ΔΗΠΕΘΕ, κατά παράβαση της Προγραμματικής 
Σύμβασης στην επιλογή συγκεκριμένων ηθοποιών της αρεσκείας τους, οι οποίες 
αδιαφόρησαν εν προκειμένω για τον δημιουργούμενο κίνδυνο καταγγελίας της 
Προγραμματικής Σύμβασης για παράβαση συμβατικού όρου». 

Τι λέτε δηλαδή με απλά λόγια για να καταλάβει το Συμβούλιο; Ότι αυτές 
δημιούργησαν θέμα για να καταγγελθεί η σύμβαση μεταξύ Υπ. Πολιτισμού και 
ΔΗΠΕΘΕ. Κι αν δημιούργησαν αυτές πρόβλημα, δε δημιουργείτε εσείς μεγαλύτερο λόγω 
και της καταγγελίας της Προγραμματικής Σύμβασης, όταν κ. Κάκαρη ο Δ.Βέροιας δεν 
έχει δώσει ακόμη τα χρήματα που προβλέπονται από την Προγραμματική Σύμβαση, που 
είναι όρος απαράβατος για τη διατήρηση σε ισχύ της συγκεκριμένης Προγραμματικής 
Σύμβασης. 

Δημιουργούν πρόβλημα οι κυρίες με τα δύο δημοσιεύματά τους και διαφωνούσαν 
με την επιλογή του καλλιτεχνικού διευθυντή να πάρει συγκεκριμένους ηθοποιούς; Για να 
μάθουν όλοι ποιος τελικά δημιουργεί προβλήματα και ποιος όχι. Ο Δ.Βέροιας δημιουργεί 
πρόβλημα στην ομαλή εξέλιξη της  Προγραμματικής Σύμβασης με το να μη δίνει λεφτά 
εδώ και δύο χρόνια στο ΔΗΠΕΘΕ για να λειτουργήσει. 

Η Δήμαρχος πριν λίγο και με αφορμή το σχέδιο ανάπλασης, είπε να πάρουμε 5-6 
Βεροιώτες επαγγελματίες για να «βγάλουν κάνα φράγκο». Και τι είπαν αυτές οι κυρίες; 
«Οι ηθοποιοί που είναι να πάρεις κ. Γωνιάδη να είναι από τη Βέροια». Η κ. Παρούση που 
ζήτησε Βεροιώτες ηθοποιούς, για να βγάλουν και λίγα χρήματα οι τοπικοί ηθοποιοί μας 
πειράζει; Προσπαθώ να παρακολουθήσω τους συλλογισμούς. Είναι πρόβλημα φαίνεται 
που ζήτησαν να προσληφθούν Βεροιώτες ηθοποιοί. 
 Στο εισηγητικό επίσης αναφέρεται ότι «διανεμήθηκε στους μαθητές σε 
φωτοτυπίες με σκοπό την δημιουργία αναταραχής, προκύπτει απροκάλυπτη εξωθεσμική 
παρέμβασή της στο θέμα της λειτουργίας των τμημάτων θεατρικής υποδομής.» Βγήκε η 
κ. Σταμπολή και είπε ότι εγώ δε μπορώ να προσφέρω τις υπηρεσίες μου πλέον και το 
γνωστοποίησε στον κόσμο που είχε αρχίσει να ανησυχεί γιατί η κ. Σταμπολή δεν 
εμφανίζεται εκεί που τη μάθανε και τη συνηθίσανε. Βγάζει λοιπόν δημόσια ανακοίνωση 
και λέει ότι «δεν έχει ανανεωθεί η σύμβασή μου, άρα μην ψάχνετε εμένα. Ψάξτε το Δήμο. 
Σας ενημερώνω για να μην ανησυχούν ούτε οι μαθητές, ούτε οι γονείς.» Επειδή τόλμησε 
να κάνει αυτή την ανακοίνωση, φαίνεται ότι είναι επιλήψιμο το ότι ενημέρωσε τους 
γονείς που την ψάχνανε.  
 Ξέρετε όμως τώρα γιατί γίνεται αυτό; Γιατί ψάχνουν με οποιοδήποτε τρόπο να 
βρουν επιχειρήματα εναντίον των δύο κυριών για να τις «στείλουνε». Κι επειδή δε 
μπορούν να βρουν, ότι βλακεία «μας κατέβει στο κεφάλι» θα την επικαλεστούμε εδώ, για 
να δικαιολογήσουμε πως θα τις «στείλουμε». Το μόνο που δεν είπανε είναι ότι φοράν 
μεγάλο νούμερο παπουτσιού και πειράζει και αυτό την όλη κατάσταση. 
 Στο εισηγητικό επίσης αναφέρεται ότι αυτές οι δύο κυρίες «έκαναν αναφορά περί 
δημοκρατικής εκτροπής δημιουργώντας μια αρνητική και ζοφερή εικόνα για την Κ.Ε 
ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ Βέροιας και τη λειτουργία της». Τι είπαν αυτές οι κυρίες και μίλησαν για 
δημοκρατική εκτροπή; Ότι ενώ τόσα χρόνια ο προϋπολογισμός του ΔΗΠΕΘΕ, 
ψηφίζονταν από το Δ.Σ. του ΔΗΠΕΘΕ, ήρθε ξαφνικά στο Δημοτικό Συμβούλιο για να 
ψηφιστεί απευθείας από αυτό, ενώ κατά πάγια τακτική ψηφίζεται πρώτα ο 
προϋπολογισμός από το Δ/κό Συμβούλιο του ΔΗΠΕΘΕ και στη συνέχεια κατατίθεται 
προς ψήφιση στο Δημοτικό Συμβούλιο. Αν δεν είναι αυτό δημοκρατική εκτροπή, τότε 
ποιο είναι; 
 Τέλος, αναφέρεται ότι «αποδίδεται εσκεμμένη επανειλημμένη απουσία  από 
προγραμματισμένες συνεδριάσεις του Δ.Σ της επιχείρησης, με αποκλειστικό σκοπό της 
απουσίας τους, τη μη λήψη σημαντικών αποφάσεων για τη λειτουργία της επιχείρησης, 
όπως ήταν ο προϋπολογισμός της επιχείρησης και η έγκριση της παρατάσεως της 
προγραμματικής συμβάσεως με το ΥΠΠΟΤ, και την επακόλουθη παρακώλυση της 



λειτουργίας της επιχειρήσεως» και ότι αυτό είναι πρόβλημα, ενώ βάσει νόμου 
δικαιούνται να απουσιάσουν σε τρεις συνεχόμενες συνεδριάσεις, αυτές απουσίασαν σε 
δύο, εκ των οποίων η μία έκτακτη\. Νομοθετούμε λοιπόν πάλι από την αρχή και λέμε ότι 
η απουσία τους σε δύο συνεδριάσεις (ενώ ο νόμος λέει για τρεις) είναι πρόβλημα για τη 
λειτουργία της επιχείρησης. Όταν δεν το προβλέπει ο νόμος, δε μπορούμε εμείς να το 
βάζουμε ως πρόβλημα. Και προχωρώ ακόμη παραπέρα και λέω: είχατε στο Δ/κό 
Συμβούλιο τρία ακόμη μέλη. Πάρτε απόφαση με τα τρία μέλη και μη σας πειράζει η 
απουσία των δύο.  
 Για όλους αυτούς τους λόγους και για άλλους περισσότερους και για να μη σας 
κουράζω: Είναι έωλη η απόφαση που θα πάρετε, δεν ξέρω τι γίνεται με τον 
προϋπολογισμό, αλλά σας καλώ να προσέξουμε όλοι μαζί τι απόφαση θα πάρουμε, γιατί 
να ξέρετε ότι θα γίνει πάλι προσφυγή, που θα γίνει πάλι δεκτή και πάλι θα έχουμε 
πρόβλημα.  
 Αν θέλετε να λειτουργήσει το ΔΗΠΕΘΕ, δεχτείτε ξανά πίσω τις κ. Σταμπολή και 
Παρούση, που εσείς τις είχατε προτείνει και να τελειώνει η υπόθεση για να λειτουργήσει 
το ΔΗΠΕΘΕ, αν αυτό σας νοιάζει. Αν δε σας ενδιαφέρει να λειτουργήσει, κάντε αυτό που 
νομίζετε. Εμείς πάντως είπαμε αυτά που έπρεπε να πούμε και θα έχουμε να κραδαίνουμε 
τα πρακτικά του Δ.Σ., για να αποδεικνύουμε ότι εμείς είχαμε δίκιο και εσείς για άλλη μια 
φορά άδικο. 
 Κοστογλίδου: Με κάλυψε πλήρως ο επικεφαλής της Παράταξης κ. Τσαβδαρίδης 
και συμφωνώ απόλυτα με την πρόταση αυτή. Για να λειτουργήσει το ΔΗΠΕΘΕ και 
περάσει ο προϋπολογισμός, γιατί αυτή την στιγμή γίνονται αναθέσεις και πολλά άλλα 
πράγματα που φοβάμαι ότι άπτονται του ποινικού δικαίου (χωρίς να είμαι νομικός), να 
επιστρέψουν οι δύο κυρίες για να λειτουργήσει το ΔΗΠΕΘΕ και να πάει μπροστά. 
 Κάκαρης: Μη νομίζετε ότι ευχαριστεί εμένα αυτή η κατάσταση. Ειλικρινά δε 
γίνεται να μην αναφέρω κάποια πράγματα.  
 Είπε ο κ. Τσαβδαρίδης για «βλακείες», «χτυπάει κουδούνια» κι όλα τα σχετικά. 
Χάρηκα πάρα πολύ που τελικά αναγνωρίστηκε από τον κ. Τσαβδαρίδη ότι υπάρχουν 
σοβαρά προβλήματα στη λειτουργία του ΔΗΠΕΘΕ. Αυτό ήταν άλλωστε που φωνάζαμε 
σχετικά με την αντικατάσταση.  
 Επίσης είπατε ότι το θέμα αυτό θα ξαναέρθει σε μελλοντική συνεδρίαση. Βάζω 
στοίχημα ότι το θέμα αυτό δε θα ξαναέρθει, αφού δεν έπρεπε ούτε αυτή τη φορά να έρθει 
στη συνεδρίαση. Κακώς απορρίφθηκε η απόφαση.  
 Ας μιλήσουμε λοιπόν για την ακύρωση, για να δούμε πως ακυρώθηκε κι αν 
ακυρώθηκε ορθώς. 
 Πρόεδρος: Αυτό είναι δεδικασμένο κ. Κάκαρη.  
 Κάκαρης: Η ακύρωση από την Αποκεντρωμένη Δ/ση Μακεδονίας-Θράκης έχει να 
κάνει με μια αναφορά στο άρθρο 240 του Ν.3463/2006, το οποίο αναφέρει ότι η 
αντικατάσταση των μελών γίνεται κατά τη διάρκεια της θητείας τους για σοβαρό λόγο 
που ανάγεται στην άσκηση των καθηκόντων τους. Το άρθρο 240 μιλάει όμως για 
Διοίκηση Ν.Π.Δ.Δ.  

Είναι Ν.Π.Δ.Δ. το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ; Προφανώς δεν είναι. Αν διαβάσετε την εισήγηση, 
το άρθρο που αφορά το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. είναι το 255 του Ν.3463/2006.   

Πρόεδρος: Κ.Κάκαρη κουράζετε το Σώμα έτσι… 
Κάκαρης: Κακώς λοιπόν ακυρώθηκε η απόφαση του Δ.Σ., αφού η εισήγηση για 

αντικατάσταση των μελών έγινε βάσει του άρθρου 255 του Ν.3463/2006. 
Πρόεδρος: Ο κ.Τσαβδαρίδης σας έκανε μια πρόταση. Αποδέχεστε την πρόταση 

αυτή;   
Κάκαρης: Μα κακώς είχε ακυρωθεί η προηγούμενη απόφαση, Η ψηφοφορία έχει 

να κάνει με την εισήγησή μας για αντικατάσταση των δύο μελών όπως την προηγούμενη 
φορά. 



Αρχοντάκη: Αν είναι να ψηφίσουμε ομόφωνα να επιστρέψουν οι δυο κυρίες και 
να λήξει το θέμα. 

Κάκαρης: Όχι κ. Πρόεδρε. Με συγχωρείτε πάρα πολύ, αλλά ήρθε συγκεκριμένη 
εισήγηση. Επ’ αυτής θα ψηφίσουμε. 

Δήμαρχος: Δεν είναι τόσο απλά τα θέματα και δε μπορούμε να τα λύνουμε 
οριζόντια, όπως επιβάλλονται τα μέτρα στον ελληνικό λαό. Αν θέλουμε να προχωρήσει η 
κοινωφελής επιχείρηση χωρίς προσωπικά προβλήματα και έριδες, η εισήγηση πρέπει να 
ψηφιστεί ως έχει. Προτείνω λοιπόν να αντικατασταθούν τα τακτικά μέλη του Δ.Σ. της 
Κ.Ε.ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Βέροιας Υακίνθη Σταμπολή και Ουρανία Παρούση-Λίγκα από τις 
Αικατερίνη Γρηγοριάδου και Ευγενία Καβαλάρη, με αναπληρωματικά μέλη τις Ιωάννα 
Βαλδήρ και Τζένη Μαρκοπούλου και την αντικατάσταση του Ομίλου Φίλων Θεάτρου 
Βέροιας, από τον Πολιτιστικό Σύλλογο Προμηθέα για τους λόγους που αναφέρονται στην 
εισήγηση. 

Πρόεδρος: Ζητώ να γίνει ονομαστική ψηφοφορία. Ο γραμματέας θα εκφωνεί ένα 
- ένα τα ονόματα με βάση την εκλογή τους και θα ψηφίζετε ονομαστικώς υπέρ ή κατά της 
εισήγησης και της πρότασης της Δημάρχου. Παρακαλώ ν’ αρχίσει η ονομαστική 
ψηφοφορία. 

Στη συνέχεια ο γραμματέας φώναζε τα ονόματα των συμβούλων και αυτοί 
δήλωναν την παρουσία τους και αν υπερψηφίζουν ή καταψηφίζουν την παραπάνω 
εισήγηση. Έτσι: 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν είκοσι δύο (22) σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Μ.Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. 
Τσιαμήτρος, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, 
Ν.Μωυσιάδης, Χ.Κούτρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ.Γαϊτάνου, Α. Καγκελίδης, 
Μ.Παπαϊωάννου, Θ. Κορωνάς, Κ.Συμεωνίδης, Γ.Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος, 
Κ.Κουτσαντάς και Ι.Αγγέλογλου. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οκτώ (8) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Λ.Τσαβδαρίδης, Α. 
Νεστορόπουλος, Α.Γκαμπέσης, Κ.Κοστογλίδου, Β.Γιαννουλάκης, Χρ. Τσιούντας, 
Ε.Γουναράς, Α.Παπαδόπουλος.  
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 510/2008 απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Την με αριθ. 8693/15-10-2008 απόφαση του Γ.Γ. Περιφέρειας Κ. Μακεδονίας. 
4.- Την υπ’ αριθ. 13/2011 απόφαση του Δ.Σ., όπως αυτή τροποποιήθηκε με τις αριθ. 188 
και 684/2011 όμοιες, με την οποία συγκροτήθηκε σε σώμα το Δ.Σ. της Κ.Ε.ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. 
Βέροιας. 
5.- Τα γεγονότα που αναφέρονται στην εισήγηση της Δημάρχου και από τα οποία 
δημιουργούνται σημαντικά προβλήματα που καθιστούν αδύνατη την εύρυθμη λειτουργία 
της επιχείρησης. 
6.- Την ανάγκη συμμετοχής κι άλλων φορέων της πόλης με πλούσια δράση στο Δ/κό 
Συμβούλιο της παραπάνω κοινωφελούς επιχείρησης. 
7.- Το αποτέλεσμα της ονομαστικής ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), των 
άρθρων 96, 254 και 255 του Ν.3463/2006, καθώς και του άρθρου 6 του Ν.2839/2000. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει την τροποποίηση της αρ. 13/2011 απόφασής του αντικαθιστώντας τις 
παραγράφους Γ1, Γ2,Δ1 και ΣΤ, ως εξής: 
«Γ) Ορίζει ως τακτικά μέλη τους δημότες - κατοίκους: 
1. Αικατερίνη Γρηγοριάδου. 



2. Ευγενία Καβαλάρη. 
Δ) Ορίζει ως αναπληρωματικά μέλη τους δημότες - κατοίκους: 
1. Ιωάννα Βαλδήρ. 
ΣΤ) Συγκροτεί εκ νέου το Δ.Σ. της Δημοτικής Επιχείρησης "Δημοτικό Περιφερειακό 
Θέατρο Βέροιας" ως εξής: 
1) Γεώργιος Κάκαρης, δημοτικός σύμβουλος, ως Πρόεδρος. 
2) Λάζαρος Πουλασουχίδης, δημοτικός σύμβουλος, ως Αντιπρόεδρος. 
3) Κατίνα Κοστογλίδου, δημοτική σύμβουλος, ως μέλος. 
4) Αικατερίνη Γρηγοριάδου, δημότισσα - κάτοικος, ως μέλος. 
5) Ευγενία Καβαλάρη, δημότισσα - κάτοικος, ως μέλος. 
6) Μιχαήλ Σακαλής, δημότης-κάτοικος, ως μέλος. 
7) Εκπρόσωπος Πολιτιστικού Συλλόγου Προμηθέα, ως μέλος.»  
Κατά τα λοιπά ισχύουν οι αρ. 13,188 & 684/2011 αποφάσεις του. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  371 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

…………………. 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Α. Πέτρου  
Ν.  Τσιαμήτρος     
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου     
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  21-6-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  

 


